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KN 146 Protokoll och minnesnoteringar 
Kosternämnd på KSK 9 februari 2023 
Närvarande: Miriam Öhrn, Maria Wogenius, Simon Larsson, Lars Båld, Håkan Wogenius 
Torbjörn Stjernberg, Anders Tysklind (adjungerad). 
Förhindrade: Dag Wersén, Jenny Larsson, Svante Nilsson,  
 
 
Minnesnoteringar 
Lars har undersökt möjligheten till statsbidrag för byggandet av bostäder på Koster. Alla 
sådana bidrag har upphört.  
 
Dag och Lars har undertecknar överklagandet om ”effektivisering” av hemtjänsten. Även 
Mats skriver på.  
 
Högskolan i Väst kan hjälpa till med Ö-råd. Person från Freiia-projektet.  Miriam pratar med 
Helena v B om detta. 
 
Huvudpunkt i kvällens diskussion var kommande möte med KSAU. 
Mötet på onsdag med KSAU är har sagts skall ha fokus på hemtjänst och skola. Vid måste vi 
vara öppna – ställa frågan hur gör vi för att det skall bli bra? Vad kan vi göra? Vad kan ni 
göra? Försöka undvika att skapa försvarspositioner för redan fattade beslut utan istället få 
en stämning av gemensamt ansvar för Kosters utveckling. 
 
Vad vill kommunen med Koster? 
Vilken kommunal service är rimlig? Sopor? Plogning på Nord?  
Hemtjänst – kan man ordna det privat? Humana sköter Pers hjälp nu – så länge de har kvar 
IVOs godkännande. Kan ett Kosterföretag ta över det och hemtjänsten? Vi kan kolla hur 
många som behöver hemtjänst. 
 
Vore bra att få ett vårdrum på KIFAB. Vore också bra att ordna så läkare och sköterskor 
boende på Koster får någon form av jouravtal. Hemtjänsten skulle, med kompletterande 
utbildning, också kunna göra några vårdrelaterade insatser. 
 
Mycket handlar om att man har organisatoriska gränser mellan olika typer av personal/ 
åtgärdsbehov.  
Kommunen skall stå för färdtjänst mm men då måste man ha någon anställd som svarar för 
att vara tillgänglig. 
 
Kan vi få som princip att kommunens politiker har en kontakt med oss innan man låser sig i 
olika beslut. Kan vi få tjänstemännen att föra dialog med oss innan de lägger fram sina 
beslutsunderlag. Nu kommer vi ofta in för sent när olika tjänstemän och politiker redan låst 
sig.  Syftet med Kosternämnden när den bildades var att vara organ för samråd så vi kommer 
in innan beslut. Allra helst deltar i själva lösandet. Det togs ett beslut om i fullmäktige – att 
de skall hållas samråd med Kosternämnden i samhällskritiska frågor.  
 
Viktigt att inte skolans lokaler säljs. Kan KSK ta över. Eller kan Samhällsföreningen eller 
någon annan förening ta över. 
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Beslut: Miriam, Maria och Simon deltar vid KSAUs möte. Svante tillfrågas också.  
Miriam kompletterar listan över de yngre som är intresserade av att flytta hit. Presenterar 
listan som tecken på vitalisering av Kostersamhället.  
Torbjörn pratar med Dag och motiverar varför han och Torbjörn inte skall delta!  
 
Nästa möte kl 17 - 19 torsdag 2 mars på naturum 
 
Justeras: 
 
Miriam Öhrn  Torbjörn Stjernberg 
(ordförande)  (vid protokollet) 
 


